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§ 10   

Mer meningsfull fritidsverksamhet för barn och unga 

Beslut 

1. Remissen besvaras med stadsdelsförvaltningens 

tjänsteutlåtande. 

2. Omedelbar justering. 

 
Ärendet 

Bo Sundin, Sophia Granswed och Sara Jendi Linder, alla från 

Moderaterna, har ställt en motion till kommunfullmäktige som 

behandlar förslag för att åstadkomma en mer meningsfull 

fritidsverksamhet för barn och unga. Förvaltningen ställer sig 

överlag positiv till motionärernas förslag. Förvaltningen vill 

lyfta för att uppfylla intentionerna i stadens idrottspolitiska 

program gällande att få fler invånare fysiskt aktiva, bör staden 

fokusera på att framför allt få fler ungdomar att 

idrotta/motionera. När det gäller motionärernas förslag om mer 

pedagogiska inslag i stadens fritidsverksamheter, exempelvis 

läxhjälp, anser förvaltningen att det ligger på 

utbildningsförvaltningens uppdrag. Förvaltningens förslag är att 

staden centralt utreder frågan vidare.  

 
Ärendets beredning  

Östermalms stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 14 augusti 2016. 

Dnr 2016-329-1.5.1. 

 
Förslag till beslut 

Maria Antonsson m.fl. (MP), Birgit Marklund Beijer m.fl. (S) 

och Jaime Barrios yrkade att nämnden antar förvaltningens 

förslag till beslut. 

Therese Carlborg m.fl. (M) och Mimmi Deljerud (L) yrkade 

bifall till Moderaternas och Liberalernas förslag till beslut. 

 
Beslutsgång 

Maria Antonsson (MP) ställde de olika förslagen mot varandra 

och fann att nämnden antagit förvaltningens förslag till beslut. 
 
Reservation 

Therese Carlborg m.fl. (M) och Mimmi Deljerud Engholm (L) 

reserverade sig mot beslutet till förmån för eget förslag enligt 

följande. 
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Förslag till beslut 

 

att bifalla motionen  

att därutöver anföra  

 

 

De allra flesta låg- och mellanstadieeleverna går idag på fritids 

och verksamheten blir således en viktig del av skoldagen. Det är 

viktigt att verksamheterna fylls med relevant innehåll och att ge 

barn och unga möjlighet att utöva sin idrott, eller någon annan 

aktivitet som de vill ägna åt är bra för alla. Vi ser profilfritids 

som ett komplement till befintliga verksamheter men också som 

ett sätt att nå målen i det idrottspolitiska programmet samt öka 

nyttjandet av stadens idrottsanläggningar på tider där de idag 

står relativt outnyttjade.  

 

I Tyresö kommun har profilfritids funnits under en period och 

försöket har varit lyckat, såväl när det gäller intresset från 

föreningar som velat bedriva fritidsverksamhet men också bland 

fritidseleverna där intresset varit stort. Idag finns bland annat 

profilfritids med tema ridning och fotboll.  

 
Ersättaryttrande 

Steven Crosson (KD) anmälde att om han hade tjänstgjort i 

nämnden hade han ställt sig bakom Moderaternas och 

Liberalernas förslag till beslut. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 


